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TISKOVÁ INFORMACE  

z porady rozšířeného vedení Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa č. 26 - dne 15. 05. 2017 

 

1. Návštěva generálního ředitele Synthesia Ing. J. Lišky a rektora UPa - út 23. 5. 2017 

Harmonogram jednání bude upřesněn. Jednání se předpokládá v čase 10 - 14 hodin. 

Katedry si připraví tematické nabídky možné spolupráce. 

Forma: ukázky v laboratořích, prezentace v ZV.  

Připravená témata zaslat do čt 18. 5. 2017 (zajistí vedoucí kateder). 

 

2. Termíny pravidelných porad od 6/2017 

a) PRV - pondělí dopoledne 

b) porady řešitelských týmů projektů, porady kateder a zasedání AS FEI - po 14 - 15 hod. 

 

3. Informace ze zasedání KR UPa z po 15. 5. 2017 (Ing. Němec) 

Jednání převážně o projektech OPVVV - byla zmíněna úspěšnost FEI. Vznesen dotaz na ředitelku CIT 

ohledně krácení prostředků určených na modernizaci infrastruktury, ke kterému došlo u všech 

přijatých projektů UPa. 

Pá 19. 5. schůzka k ESPRO - potvrzení monitorovacích indikátorů a jejich krácení (zúčastní se doc. 

Dušek). Požadovat změnu v realizaci projektu ESPRO (řeší Ing. Kovářová), krácení investic 

souvisejících s projektem zajistí FEI. 

Informace o přípravě projektu Mezinárodní mobilita - zaměřeno na dlouhodobé výjezdy/příjezdy AP. 

Pravděpodobně bude zohledněn historický zisk RIV bodů fakult. Na UPa se předpokládá alokace ve 

výši až 40 mil. Kč (pro FEI cca 2 mil. Kč). 

 

4. Projekty 

Otevřena výzva na předaplikační výzkum.  

Vedení FEI podporuje zapojení do krajské úrovně v rámci projektu Strategie ITI.  

MPO TRIO - 1 projekt byl podpořen k financování (celkem podány 3 projekty). 

Projektové náměty do výzvy TRIO jsou vítány.  

TAČR Epsilon - nyní FEI nevyužije.  

TAČR GAMA - došlo k posunutí termínu vyhodnocení na týden od 22. 5. 2017 (původně avizováno 

15.5.). 

 

5. Akreditace SP FEI 

Rada pro vnitřní hodnocení byla na UPa ustanovena, jednotlivé odborné komise prozatím 

nejmenovány (komisi pro technicky zaměřené fakulty - FCHT, DFJP a FEI - bude předsedat prof. 

Kalenda). 

ZdNě požádal na KR o kompletaci a přípravu dokumentů a požadovaných inf. systémů nutných pro 

nové akreditace. Materiály pro podání akreditací SP Apl. elektrotechnika shromažďuje na FEI doc. 

Dušek. 

 

6. Výroční zpráva o hospodaření a činnosti za rok 2016, Rozpočet na rok 2017 

Výroční zpráva o hospodaření byla předána předsedovi AS FEI (děkan neobdržel žádné připomínky). 

Výroční zpráva o činnosti je připravena. 
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Rozpočet UPa byl schválen ve stavu bez získaných projektů FEI, část podkladů do rozpočtu FEI Ing. 

Soukupová neměla dosud k dispozici. Senát FEI požaduje finální verzi rozpočtu min. 10 dnů před 

zasedáním. 

Termín zasedání AS FEI a shromáždění AO FEI bude stanoven. 

 

 

Od 14 hodin na poradu navázala diskuzní přednáška s pror. Molkovou, doc. Caklem a Ing. Pruskem na 

téma Metodika tvorby studijních programů dle požadavků ZVŠ a NAÚ. 

Této přednášky se zúčastnili: 

Němec Zdeněk 

Čegan Lukáš; Doležel Petr; Dušek František 

Honc Daniel; Kavička Antonín; Marek Jaroslav; Rozsíval Pavel; Šilar Zdeněk 

Bendova Monika; Kalhousova Renata; Kučerová Ilona 

Soukupová Jana 

 

 


